
Artikel 41 vragen van Hilversums Lokaal Belang over 
Coronamaatregelen ten behoeve van scholen en leerlingen.

In augustus 2020 heeft onze fractie al vragen gesteld over de 
maatregelen die het College had of ging nemen om de gevolgen van de 
coronapandemie voor Hilversumse scholieren te (gaan) beperken.

Vandaag, 10 januari 2022, heft de regering de lockdown voor de PO- en 
de VO-scholen op. De scholen gaan weer open met alle risico's van 
dien.
Door de nieuwe Coronavariant Omicron  is het risico van besmettingen 
en ziekte ook voor kinderen/leerlingen enorm toegenomen. De komende 
weken worden de nare consequenties hiervan verwacht.
 
De regering lijkt een afweging te hebben gemaakt tussen de noodzaak 
om fysiek les te krijgen en de risico's van (hernieuwde) besmettingen en 
ziektes. Dat kan ernstig negatief uitwerken op de gezondheid van 
kinderen/scholieren, van hun medescholieren en van hun familie.
Hier ligt voor ons College een wettelijke maar zeker ook morele 
verantwoordelijkheid.

VRAAG:
1.
Klopt het dat het College de Corona-ontwikkelingen met betrekking tot 
de genomen maatregelen op de scholen ook monitort en er op 
handhaaft?
Wat heeft het College in de sinds augustus 2020 voor maatregelen 
getroffen, c.q. door de schoolbesturen laten treffen, om nog erger te 
voorkomen?
Kan het College ons een inventarisatie hiervan doen toekomen?

2.
Klopt het dat de gemeente de bevoegdheid heeft om scholen te sluiten 
bij een hoge besmettingsgraad en om de 1,5 meter regel op te leggen 
om kleinere klassen door te zetten?



Heeft de gemeente deze bevoegdheden al gebruikt en gaat de 
gemeente dat in voorkomende gevallen ook doen en er op handhaven?
Zo nee waarom dan niet?

3.
Bent u het met ons eens dat de momenteel bekende maatregelen 
(doorvoer van verse lucht door natuurlijke ventilatie, HEPA-filtering, 
UV-sterilisatie  en CO-monitoring) een positief effect hebben op het 
tegengaan van potentiële besmettingen?
Kan het College aangeven op welke Hilversumse scholen welke van 
deze maatregelen zijn getroffen of op korte termijn nog worden 
getroffen? En op welke scholen niet?
Kan het College aangeven waarom sommige scholen deze of een deel 
van deze maatregelen (nog) niet hebben getroffen?
En in welke gevallen heeft de gemeente deze maatregelen, en op welke 
wijze, gesteund of gaat zij die nog steunen?  En gaat de gemeente 
hierop handhaven? Hoe en wanneer dan?
 
4.
Het Rijk heeft 2,1 mln. euro beschikbaar gesteld om 
onderwijsvertragingen als gevolg van Corona tegen te gaan.
In de regeling wordt gesproken over leerlingen die ongelijke kansen 
hebben als gevolg van Corona en over thuiszitters. Verder heeft het 
College de beschikking over IHP gelden.
Kan het College deze regeling gebruiken voor het implementeren van 
bovenstaande maatregelen? Bent u het met ons eens dat het treffen van 
bovenstaande maatregelen ook de onderwijsongelijkheid verbetert? Kan 
het College aangeven of hiervoor ook de IHP gelden kunnen worden 
ingezet? 

Gezien de urgentie van dit onderwerp verzoeken we om een zeer 
spoedige reactie. 

Wij danken het College bij voorbaat voor de beantwoording van onze 
vragen.

Henk Blok,
Hilversums Lokaal Belang


